
Spotkanie dotyczące rozwiązywania problemów komunikacyjnych Brześcia
Kujawskiego
01.12.2015.



W dniu 25 listopada br. w budynku Urzędu Miejskiego w Brześciu Kujawskim odbyło się spotkanie
dotyczące podjęcia wspólnych działań w zakresie rozwiązywania problemów komunikacyjnych Brześcia
Kujawskiego, które związane są bezpośrednio z zakończonymi konsultacjami Kujawsko-Pomorskiego
planu spójności komunikacji drogowej i kolejowej na lata 2014-2020 w kontekście budowy obwodnicy
oraz przebudowy dróg wojewódzkich.




W spotkaniu 
uczestniczyli radni sejmiku województwa : Wojciech Jaranowski, Jacek 
Kuźniewicz oraz Stanisław Pawlak, członek Zarządu Województwa - Sławomir
 Kopyść, dyrektor departamentu Inwestycji i Infrastruktury Drogowej -Â  
Marzena Baczyńska, naczelnik Wydziału Planowania GDDKiA w Bydgoszczy - 
Bogdan Matejek, starosta włocławski � Kazimierz Kaca, naczelnik wydziału
 inwestycji i rozwoju � Marek Góreczny, naczelnik Biura Rady i Ochrony 
Informacji � Lech Chymkowski, radny brzeskiej RM - Ryszard Szeleziński.
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